
 

SACO rådet på överförmyndaförvaltningens yttrande till 
”Tertialrapport 2 Överförmyndarnämnden” 

SACO rådet är oroade över den organisatoriska och sociala arbetsmiljön (OSA) på 

överförmyndarförvaltningen. I den medarbetarenkät som genomfördes i månadsskiftet 

augusti-september lyfte medarbetarna sin oro över sin arbetsmiljö. Många känner att alla de 

risker, som lyftes i samband med riskanalys inför flytt samt omorganisation, besannades.  

 

Medarbetarna känner oro inför den mängd arbetsuppgifter som ska klaras av på kort tid samt 

vilka kompromisser de måste göra för att klara de individuella kvantitativa granskningsmålen 

gällande årsräkningarna. Handläggare som granskar en årsräkning har ett personligt ansvar för 

att granskningen sker på korrekt sätt (se RH 2008:51 gällande Svea Hovrätt mål B8465-06). 

Utan vägledning från korrekta och uppdaterade rutiner används mycket tid till att ställa frågor 

till mer erfarna handläggare. SACO rådet har vid flertal tillfällen lyft att avsaknaden av 

uppdaterade och korrekta rutiner är ett problem.  

 

I tertialrapport 2 står det att ett förslag gällande chefsstruktur kommer presenteras till 

verksamhetsberättelsen. SACO rådet anser detta är försent då staden centralt skriver, på 

intranätet, 2024-04-26 att: ”Förvaltningar och bolag ska vara klara med sina 

verksamhetsanalyser senast i samband med verksamhetsplaneringen för 2025.”  
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